
Referat fra bestyrelsesmøde 16/11 2023 

 
Til stede: Karsten Bank Petersen, René Kvistgaard, Morten Agerbæk, Erik Nielsen, Jette Juhl 
Christensen, Peter Sandgaard, Tonni Tølbøll Lund Aagesen, Morten Kristensen 
 
Fraværende: Ingen 
 
Referent:  Peter Sandgaard 
Ordstyrer:  René Kvistgaard 
 

1. Præsentation og konstituering 
a. Bestyrelsens nye og gamle medlemmer præsenterede sig for hinanden og 

konstituerede sig. Kontaktinformation på hjemmesiden er allerede opdateret.  
b. Der ledes efter en person til at besætte den sidste plads i bestyrelsen.  

2. Organisationsstruktur 
a. Med udgangspunkt i det organisationsdiagram, der blev fremvist på årets 

generalforsamling, blev de forskellige ansvarsområder diskuteret med henblik 
finde personer, der vil påtage sig ansvaret for opgaverne. 

b. Regattaudvalg: Bestyrelsen ønsker at tiltrække aktiviteter til havnen og 
klubben. Der etableres derfor et bredt funderet regattaudvalg bestående af 
Karsten, Tonni og en endnu ukendt repræsentant fra optimistjollerne, der har 
til opgave at arrangere stævner. Morten A arbejder på at finde 
repræsentanten. 

c. Sponsorudvalg: Der indledes et arbejde med at søge fondsmidler til 
aktiviteter, anskaffelser og vedligehold med Jacob Frier Haislund fra 
optimistjollerne som primus motor i koordination med Morten A. 

d. Kommunikation: Der arbejdes på at opdatere aktivitetskalenderen på 
klubbens hjemmeside. Der udsendes et månedligt nyhedsbrev med 
opdateringer og informationer om livet i klubben med Jette Juhl Christensen 
som ansvarshavende redaktør. Medlemmerne i klubben opfordres til at byde 
ind med indhold. 

e. Integration og frivilligeudvalg: Der blev diskuteret initiativer til at fremme 
integrationen både på tværs i klubben og af pårørende til sejlere – ikke 
mindst tiltrækning og fastholdelse af nye medlemmer. 
 
Der vil blive udarbejdet en velkomstpakke med konkret information til nye 
sejlere og forældre til ungdomsjoller, der blandt vil indeholde en åben 
invitation til at kontakte Jette Juhl Christensen, der så vil dirigere 
kommunikationen til den rette person for det konkrete ansvarsområde. 
 
Der arbejdes desuden på at opdatere vores spørgeskema om frivillighed 
baseret på sidste års erfaringer. Spørgeskemaet har til hensigt at blive klogere 
på, hvilke ressourcer klubben evt. kan trække på. 

f. Medlemsadministration: Der findes i dag en række systemer, der kan lette 
administrationen i foreninger og klubber af medlemmer og ressourcer. Tonni, 
Morten A og Karsten arbejder på at kortlægge klubbens behov og hvilke(t) 



system, der bedst opfylder disse, og hvordan det bedst kan integreres i 
klubbens drift og virke.  

3. Tiltag på kort bane 
a. Gentagelse af klargøringsdagen. Her er planlægningen i gang. 
b. Udarbejdelse af præsentation til sponsorer og fonde. 
c. Kortlægning af de mange fordele ved at være medlem af ES. 
d. Vi tager kontakt til roklubben, motorbådene, bådlauget og havnen med 

henblik på etablering af netværk. 
4. Årshjul 

a. Morten K præsenterede udkast til årshjul med de tilbagevendende aktiviteter 
i bestyrelsesarbejdet – herunder gennemgang af balance og evt. posteringer i 
regnskabet hver 2. måned. 

5. Aktivitetskalender 
a. I første omgang opdateres aktivitetskalenderen i det nuværende format. 

Formatet tages op til revision i en samlet overvejelse omkring kommunikation 
til medlemmerne. 

6. Nyt fra afdelinger 
a. Husudvalg: 

i. Klubhusets nyrenoverede 1. sal møbleres og der opsættes en doneret 
PlayStation. 

ii. Omklædnings- og toiletfaciliteter i jollehuset er nedslidt og trænger til 
en kærlig hånd. Teknikgruppen har besigtiget og vurderet arbejde og 
materialer til ca. 10.000,-, hvilket blev godkendt af bestyrelsen. 

iii. Nøglelås i hovedindgangen til jollehus udskiftes med en kodelås, som 
det er også findes i det store klubhus. 

iv. Jollehuset bliver koblet på fjernvarmen, når denne lægges ned i 
marinaen, hvilket gerne skulle give en besparelse på udgifter til 
opvarmning. 

b. Sejlerskole: 
i. Der tilbydes nu et 2. års forløb på sejlerskolen. 

ii. Elever opfordres til at benytte sig af gastebørsen til kapsejladserne om 
tirsdagen. 

iii. Bøger til undervisning er indkøbt. 
c. Storjoller: 

i. Vintertræning forsætter frem til jul. Herefter er der pause i jan/feb. 
ii. Der afholdes DM for Finnjoller d. 23-25 august med forventet 60-80 

sejlere. 
d. Ungdom: 

i. Der arbejdes med rekruttering af nye sejlere. 
ii. Der kigges på behov for andre/nye jolletyper. 

iii. Der arbejdes på plan med teknikudvalg ift. RIBS, vedligehold, 
vinterkonservering m.m. 

iv. En forælder er i gang med at udarbejde en oversigt over udleje af 
joller. 

e. Tursejlads: 
i. Der arbejdes på forskellige projekter som foredrag, kurser, søredning 

m.m. 



f. Kapsejlads: 
i. Planlægningen for næste sæson er i gang. 

ii. Der repareres og vedligeholdes bøjer og andet udstyr. 
g. Økonomi: 

i. Morten K gennemgik økonomi og gav en status på betalinger og 
udmeldinger. 

ii. Ledsagerbåde har været udlejet til Dansk Sejlunion, hvilket har givet 
14.000,- i indtægt. 

7. Næste møde 14/12 2023 kl. 19.00 
 


